
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr  II/24 

II sesja RM odbyta w dniu 24 maja 2024 r.   

Obrady rozpoczęto 24 maja 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:36 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Dawid Konwiński 

8. Sebastian Mędlewski 

9. Łukasz Owieśny 

10. Szymon Raczyński 

11. Katarzyna Stamm 

12. Justyna Zielińska 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radna Beata Kołota, Radna Marzanna Szewczyk.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do porządku obrad II sesji ?  

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

Budżetu Obywatelskiego Gminy Solec Kujawski.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - zaproponował wprowadzenie ww. projektu uchwały 

do porządku obrad do pkt 16.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku ?  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego 

porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Zmieniony porządek obrad II sesji (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie  od  10 

lutego  2024 roku do 14 maja 2024 roku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych.  



7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Solca 

Kujawskiego.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  bonifikaty od ceny  sprzedaży  lokali 

mieszkalnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Solec Kujawski na lata 2020-

2027”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów organów osiedli i sołectw działających na 

terenie Gminy Solec Kujawski. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 26 kwietnia 2024 r. 

właściwemu organowi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków 

na ternie Gminy Solec Kujawski.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego Gminy Solec Kujawski.  

17. Sprawozdanie Burmistrza Solca Kujawskiego z realizacji „Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2023”. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 10 lutego 

2024 roku do 14 maja 2024 roku. 

A.Michalak - Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawił ww. sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.   

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  



Radny RM W. Elszyn – czy zostanie przez Gminę dołożone 1,5 mln zł na budowę Skate 

Parku i czy ta oferta z przetargu będzie realizowana (w budżecie zabezpieczono kwotę 4,5 

mln zł, a najtańsza oferta z przetargu to 6 mln zł). Czy może przetarg będzie unieważniony ?   

A.Michalak - Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że idziemy w tym kierunku 

żeby tą ofertę realizować.    

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radna RM G. Bieniek – zwróciła się z pytaniem o wydatki majątkowe dot. działu 801 

rozdziału 80101 § 650, w którym skreślono wydatki w kwocie 25.000 zł przeznaczone na 

realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa wiaty śmietnikowej przy Szkole 

Podstawowej Nr 4, skreślono też wydatki w kwocie 200.000 zł przeznaczone na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja schodów wejściowych przy Szkole Podstawowej 

Nr 4, skreślono wydatki w kwocie 150.000 zł przeznaczone na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Projekt zainstalowania klimatyzacji w klasach i pomieszczeniach 

biurowych w Szkole Podstawowej Nr 1. W dziale 801 rozdział 80104 § 6050 skreślono 

wydatki w kwocie 150.000 zł przeznaczone na realizację zadania inwestycyjnego pn. 

„Termomodernizacja Przedszkola Publicznego Nr 1 Promyczek” i W dziale 801 rozdział 

80132 § 6050 skreślono wydatki w kwocie 40.000 zł przeznaczone na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Montaż paneli fotowoltaicznych w Szkole Muzycznej I Stopnia” tj. 

razem ok. 400.000 zł, czy w związku z tym środki te zostały gdzieś przesunięte ?  

Odpowiedzi udzieliła Pani A. Kowalska – Skarbnik Gminy informując, że część środków 

została przesunięta, bo w dziale 926 dot. modernizacji nawierzchni boiska do koszykówki 

przy szkole podstawowej zwiększono środki o 265.000 zł, nastąpiła też zmiana nazewnictwa 

tego zadania.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała Nr II/6/24 RM została podjęta (zał.5).   

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.   

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 



Uchwała Nr II/7/24 RM została podjęta (zał.6).   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych. 

 

P. Popielewska – Radca prawny - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

 

Radny RM D. Konwiński – zaapelował do Radnych, aby przemyśleli czy na II sesji RM 

uzasadnione jest podwyższanie sobie diet do maksymalnej wysokości jaką przewidział 

ustawodawca. Zaproponował, aby pozostawić ich wysokość na obecnym poziomie, 

powiększony o wskaźnik inflacji.   

Radny RM W. Elszyn – dołączył się do apelu Radnego D. Konwińskiego uważając, że diety 

które w tej chwili obowiązują w pełni rekompensują utracone przychody, bo tym jest dieta 

Radnego. Wyraził zdecydowany sprzeciw podnoszenia tej diety. Zwrócił się z apelem do 

osób przygotowujących ww. projekt uchwały, aby rozdzielić go na dwa projekty tj. na 

ustalenie diet dla Radnych i osobno diet dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli. 

Podniesienie diet dla osób zaangażowanych w działania jednostek pomocniczych, które są 

najbliżej mieszkańców jest jak najbardziej uzasadnione. 

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały ? 

Radni nie zgłosili.   

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Agnieszka Dorawa, Anna Filipiak, Sebastian 

Mędlewski, Szymon Raczyński, Justyna Zielińska. 

PRZECIW (3) 

Wojciech Elszyn, Dawid Konwiński, Łukasz Owieśny. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jowita Dec, Katarzyna Stamm. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała Nr II/8/24 RM została podjęta (zał.7).   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

 

P. Popielewska – Radca prawny - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Ponadto odniosła się do słów Radnego RM W. Elszyna co do poprzedniej uchwały, 

wyjaśniając, że dopuszczalne jest, aby w jednym akcie prawnym były powołane dwa odrębne 

przepisy. Dodała, że posiedzenia komisji stałych, gdzie Radni procedują nad poszczególnymi 

uchwałami są tym czasem kiedy można jeszcze wszelkie zmiany wprowadzać do projektów 

uchwał.    

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Solca Kujawskiego.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała Nr II/9/24 RM została podjęta (zał.8).   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 

mieszkalnych. 

 

K. Tracewska – Rećko – Kierownik Ref. Nieruchomości i Nadzoru Właścicielskiego -  

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty 

od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych położonych na rzecz dotychczasowych najemców. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała Nr II/10/24 RM została podjęta (zał.9).   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Solec Kujawski na lata 2020-2027”. 



K. Tracewska – Rećko – Kierownik Ref. Nieruchomości i Nadzoru Właścicielskiego -  

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Solec 

Kujawski na lata 2020-2027”.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała Nr II/11/24 RM została podjęta (zał.10).   

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

K. Tracewska – Rećko – Kierownik Ref. Nieruchomości i Nadzoru Właścicielskiego -  

przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała Nr II/12/24 RM została podjęta (zał.11).   

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego. 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 



Uchwała Nr II/13/24 RM została podjęta (zał.12).   

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów organów osiedli i sołectw działających na 

terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie wyborów organów 

osiedli i sołectw działających na terenie Gminy Solec Kujawski.  

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała Nr II/14/24 RM została podjęta (zał.13).   

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 26 kwietnia 2024 r. 

właściwemu organowi. 

J. Dec – Zastępca Przewodniczącego K. Skarg, Wniosków i Petycji  - przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili.  

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z 



dnia 26 kwietnia 2024 r. właściwemu organowi.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała Nr II/15/24 RM została podjęta (zał.14).   

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Solec Kujawski. 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili. 

 

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf dla 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Solec Kujawski. 

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 



Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

Uchwała Nr II/16/24 RM została podjęta (zał.15).   

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – wyjaśnił, że ww. projekt uchwały był 

inicjatywą czterech Radnych RM poprzedniej kadencji. Nie wszyscy z tych Radnych są teraz 

Radnymi kadencji 2024 – 2029. Burmistrz podpisał uzasadnienie do ww. projektu, ponieważ 

od strony prawno – formalnej jest on zgodny, jednakże liczby wzięte do obliczeń stawki 

wzbudzają wątpliwości. Zwrócił się z prośbą do Dyrektora WUM o przedstawienie ww. 

projektu uchwały.  

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radny RM W. Elszyn – zapewne wszyscy Radni są za tym, aby opłaty za odpady 

komunalne były w naszej Gminie jak najniższe. Nie można podejmować uchwały na 

podstawie błędnych wyliczeń, a w tych wyliczeniach, które dołączono do projektu uchwały 

nie doszacowano tysiąca ton odpadów. Zaapelował do Radnych, aby projekt tej uchwały 

odrzucić. Dodał, że jedynym sposobem na to, aby opłaty w naszej Gminie były niższe jest 

mniejsza produkcja tych odpadów. Z zestawień wynika, że w naszej Gminie produkowanych 

jest najwięcej odpadów, które są najdroższe tj. odpadów biodegradowalnych i odpadów 

wielogabarytowych. Gmina nasza jeśli chodzi o sposób odbioru i zakres odbioru jest 

pionierem w całym naszym regionie, stąd te koszty. Ponadto odpady z naszej Gminy są 

odbierane częściej aniżeli w innych gminach porównywalnych do naszej.       

   

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 0, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (9) 

Grażyna Bieniek, Jowita Dec, Wojciech Elszyn, Anna Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian 

Mędlewski, Łukasz Owieśny, Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Chojnacki, Agnieszka Dorawa, Szymon Raczyński 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk 

 

Uchwała nie została podjęta. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego Gminy Solec Kujawski. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Radny RM – W. Elszyn – wyraził zadowolenie, że ww. projekt zostanie poddany pod 

głosowanie, podziękował Burmistrzowi za akceptację zmian, które zostały zaproponowane na 

spotkaniu Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego. Każda inicjatywa, która jest inicjatywą dla 

mieszkańców, w których mają oni prawo zadecydować jak będą wydatkowane środki 

publiczne jest inicjatywą, którą Radny poprze. Wyraził zadowolenie, że te dobre zmiany 

znalazły się i będą obowiązywały w tym Budżecie Obywatelskim. Zaapelował, aby w 

przyszłości dążyć w działaniach nad ww. budżetem do poziomu środków, o których jest 

mowa w ustawie o samorządzie gminnym.   

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że na rok przyszły musi zostać 

uwzględniona ta kwota, która podana została przez Burmistrza, natomiast zgodnie z podjętą 

uchwałą zapis jest taki, że do 15 maja Burmistrz podaje kwotę na kolejny rok, więc w 

przyszłym roku do 15 maja być może ta kwota będzie zwiększona.        

A. Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zasad i trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego Gminy Solec Kujawski.  

 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, Szymon Raczyński, 

Katarzyna Stamm, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota, Marzanna Szewczyk. 

 

Uchwała Nr II/17/24 RM została podjęta (zał.16).   

 

17. Sprawozdanie Burmistrza Solca Kujawskiego z realizacji „Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023”. 

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ? 

Radni nie wnieśli.  

Ww. sprawozdanie stanowi – zał. 17 do niniejszego protokołu. 

 18. Wolne głosy i wnioski. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy Radni chcieliby złożyć jakieś wnioski ? 

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – w związku z ostatnimi pożarami na terenie naszej 

Gminy, zwrócił się z pytaniem jak często są sprawdzane hydranty, ponieważ dwa z nich na 

terenie Makowisk nie działały.  



S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o. – odpowiedział, że hydranty na terenie Gminy są 

sprawdzane systematycznie i niezwłocznie są naprawiane jak tylko zakład otrzyma zgłoszenie 

od strażaków, że któryś z nich został uszkodzony.  

19. Zamknięcie obrad sesji. 

D. Chojnacki - Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.36. 

 

Dariusz Chojnacki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


